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Na području Varaždinske županije trenutačno se provode dvije aglomeracije i to 

Aglomeracija Varaždin vrijednosti 855,8 milijuna kuna te Aglomeracija Varaždinske Toplice 

u vrijednosti 62 milijuna kuna. Uz to, paralelno s izvođenjem radova na aglomeracijama, 

grade se i pročistači i to u vrijednosti: pročistač Varaždin 203 milijuna kuna, a Varaždinske 

Toplice 27 milijuna kuna. U pripremi je još pet aglomeracija i to: Lepoglava, Ivanec, Novi 

Marof, Ludbreg i Veliki Bukovec. 

Podsjetio je na te velike projekte Vladimir Lacković, HDZ-ov vijećnik u Skupštini 

Varaždinske županije, koji je pozvao, odnosno apelirao, na izvođače radova da svoj posao

rade profesionalno i prema preuzetim obvezama.

– Naravno da pozdravljam provedbu tih investicija, međutim kod izvođenja tih radova 

pojedini izvođači ili njihovi kooperanti dozvoljavaju si, blago rečeno, aljkavost. Naime, 

nerazumljivo mi je da ako prekopaju cestu da ju nisu u stanju zatrpati, već ostavljaju 

ulegnuća ili ako se nakon par dana ta zemlja slegne, da nisu u stanju dosipati koliko je 

potrebno. Zbog toga izazivaju opravdani revolt građana, pogotovo onih koji dnevno 



prometuju tim cestama. Zaista ne vidim ni jedno opravdanje za takvo ponašanje izvođača 

radova – kazao je Lacković tražeći od župana Radimira Čačića da tamo gdje se radi o 

županijskim cestama, uputi apel investitoru, svim izvođačima i nadzornim tijelima da vode 

računa o tome.

Varaždinski župan Radimir Čačić odgovorio je da se to uvijek pojavljuje kao problem te 

najavio te da će se paziti da se to odradi korektno, a i Županijska uprava za ceste ima 

pripremljene investicije koje čekaju završetak aglomeracija.

HDZ-ova vijećnica Martina Bistrović aktualizirala je pitanje povratka HTV-a u Varaždin.

– Već kojih pet, šest godina postoji inicijativa za otvaranjem dopisništva HTV-a u 

Varaždinu. Prošli rebalans proračuna jednim dijelom se odnosio upravo na to, tj. u 

proračunu su osigurana sredstva da se HTV-u uredi neophodan prostor za njihov rad. 

Koliko sam upoznata Županija je svoj dio odradila, građevinski radovi su izvedeni i prostor 

je spreman za predaju. Stoga moje pitanje glasi: kada će HTV preuzeti taj prostor i početi 

s emitiranjem svog programa koji se odnosi na područje Varaždinske županije iz 

Varaždina? – upitala je Bistrović.

Župan Čačić je odgovorio da je sa županijske strane odrađeno sve što je dogovoreno i da 

se sada čeka Hrvatska radiotelevizija. Također je dodao da su razgovorima s HRT-om 

pomogli saborski zastupnik Anđelko Stričak i predsjednik Županijske skupštine Alen 

Runac.

Predsjednica Kluba vijećnika HDZ-a Nadica Dreven Budinski postavila je pitanje o 

trenutnoj fazi provedbe projekta dogradnje OŠ Martijanec. Istaknula je da bi investicijom 

od 8,5 milijuna kuna škola trebala dobiti šest učionica i tako steći uvjete za odvijanje 

jednosmjenske nastave.

Župan Čačić je odgovorio da će se projekt realizirati s omjerom sudjelovanja Županije i 

Općine 75:25 te da će se uskoro krenuti s raspisivanjem natječaja.




